
 

 

 

 

Referat afdelingsmøde i afd. 5 

Brøndumsgade 56-94, 7800 Skive 

 

Tidspunkt: 11.09.2023, kl. 16.00. Sallings Gaard. 

 

Antal fremmødte:  8 personer fra 7 lejemål. 

 

Fra Bomiva deltog: Ellen Holmgaard (EH), Hanne Brix Johansen (HBJ) og Peter Hauberg (PH) 

 

Valg af dirigent: EH blev valgt til dirigent. 

 

Godkendelse af regnskabet for 2022: 

HBJ fremlagde regnskabet for 2022.  

For 6 Imod 0 Hverken for/imod 2 Regnskabet 2022 godkendt. 

 

Budget for 2024: 

HBJ gennemgik budget for 2024.  

For 7 Imod 1 Hverken for/imod 0 Budgettet 2024 godkendt. 

 

Indkomne forslag: 

Forslag 1: 

Stemmeretten på forbrugsselskabernes generalforsamling overdrages til Bomiva. 

Enstemmigt vedtaget. 

 

Forslag 2.1: 

Udskiftning af silikonefuger. 

Enstemmigt vedtaget. 

 

Forslag 2.2: 

For 6 Imod 2 Hverken for/imod 0 Forslaget godkendt. 

 

Forslag 2.3: 

Hegn i stedet for hæk. 

Forslaget frafaldet.  

 

Forslag 3: 

Kollektiv råderet for renovering af køkken.  

For 6 Imod 1 Hverken for/imod 1 Forslaget godkendt. 

 

 

Forslag 4: 

Reparation – og maling af hegn/lågerne i forhaverne. 

Enstemmigt vedtaget. 

 

Valg: 

Sabina S. Bjerre Brøndumsgade 56 

Heidi Kristensen Brøndumsgade 68 

Maj I. Jacobsen Brøndumsgade 78 

Blev valgt. De konstituerer sig selv efterfølgende. Dette meddeles på Bomivas hjemmesiden 

under afdelingen, når det er sket. 

 

Valg af medlemmer til repræsentantskabet 

Afdelingen finder selv deltager til mødet. 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

Eventuelt: 

Nr. 56 og 72 har ingen p-plads, hvordan for vi det? PH, jeg kommer ud og ser på forhol-

dene. I forhold til betalingen, skal der undersøges noget historik, der er-/har været forskel-

lige modeller i afdelingen.  

Hvorfor fjerner I Efeu om ad muren men ikke i hegn/hæk? PH, vi fjerne alt der vurderes at 

skade murværket. Det øvrige er lejers ejet pasnings område.  

Hvem passer området på forsiden fra kantstenen. PH, det gør de grundejer der har jordstyk-

ket. Gør de det ikke, kan vi evt. sende dem en anmodning. 

 

PH: I forbindelse med udskiftning af hegn og terrassedør, vil jeg på det kraftigste 

opfordre til, at haver eftergås, så håndværkerne har uhindret adgang til haverne. 

Der er haver hvor dette arbejde vil tage noget tid. Der er pt. container, hvor have-

affald kan afleveres i. Derfor denne reminder. Arbejdet forventes igangsat 

okt./nov.   

 

 

 

Referat:    Dirigent:  

 

Peter Hauberg   Ellen Holmgaard 

13.09.2023    


